
 

Protokół Nr XXXVIII/21 z sesji Rady Gminy Nowa Ruda, 

która odbyła się dnia 28 października 2021 roku 

w siedzibie Rady Gminy Nowa Ruda 

Sesji Przewodniczyła Bożena Sołek-Muzyka – Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda. 

Godzina rozpoczęcia – 12:00 

Godzina zakończenia – 12:45 

Ad.I Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda Bożena Sołek-Muzyka powitała radnych i przybyłych 

na sesję gości. Po powitaniu otworzyła obrady XXXVIII sesji Rady Gminy Nowa Ruda, oświadczyła, iż 

zgodnie z listą obecności – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu w sesji uczestniczy 15 radnych, 

co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Marcin Antosik 

2. Marek Bidziński 

3. Mariusz Bywalec 

4. Mirosław Dziedzic 

5. Janusz Ferenc 

6. Paweł Gargol 

7. Marcin Jaliński 

8. Kazimierz Łaba 

9. Wacław Łukasiewicz 

10. Janusz Maślanka 

11. Kamil Sawicki 

12. Bożena Sołek-Muzyka 

13. Magdalena Tomkiewicz 

14. Zbigniew Wacławik 

15. Stanisław Wasłowicz 



 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

a) Adrianna Mierzejewska – Wójt Gminy Nowa Ruda, 

b) Urszula Brzóska - Skarbnik Gminy Nowa Ruda, 

c) Maria Wojcińska – Sekretarz Gminy, 

d) Ewa Pawelec Dyrektor Oddziału Regionalnego Kasy Rolniczego Ubezpieczenia 

Społecznego we Wrocławiu, 

e) Waldemar Jankowski Wiceprezes Zarządu DIR, 

f) Beata Mucha Kierownik Placówki KRUS 

Przewodnicząca Rady oddała głos Wójt Gminy Nowa Ruda Adriannie Mierzejewskiej, która powitała 

przybyłych gości na obrady sesji.  

Pani Ewa Pawelec Dyrektor Oddziału Regionalnego Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego we 

Wrocławiu na wstępie podziękowała za możliwość udziału w obradach. Po przemówieniu, przy 

udziale Pana Waldemar Jankowskiego Wiceprezesa Zarządu Dolnośląskiej Izby Rolniczej nastąpiło 

uroczyste przekazanie „Zestawu ratownictwa przedmedycznego dla Straży Pożarnej” dla OSP w 

Bożkowie. Przedstawiciele jednostki OSP Bożków, za zaangażowanie i ciężką pracę na rzecz poprawy 

bezpieczeństwa w naszej Gminie, otrzymali zestaw ratownictwa przedmedycznego, w ramach 

programu wspierającego rozwój ratownictwa na obszarach wiejskich. Kasa Rolniczego Ubezpieczenia 

Społecznego jako instytucja zabezpieczenia społecznego rolników wspiera rozwój ratownictwa 

przedlekarskiego na obszarach wiejskich w ramach porozumienia zawartego z Zarządem Głównym 

Ochotniczych Straży Pożarnych RP. Celem tej współpracy jest ograniczenia skutków wypadków, w 

tym wypadków przy pracy rolniczej, a także prowadzenie wspólnie działań na rzecz bezpieczeństwa, 

ochrony zdrowia i życia mieszkańców wsi. 

Ad.I.1 Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Nowa Ruda. 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 



 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Antosik, Marek Bidziński, Mariusz Bywalec, Mirosław Dziedzic, Janusz Ferenc, Paweł Gargol, 

Marcin Jaliński, Kazimierz Łaba, Wacław Łukasiewicz, Janusz Maślanka, Kamil Sawicki, Bożena 

Sołek-Muzyka, Magdalena Tomkiewicz, Zbigniew Wacławik, Stanisław Wasłowicz 

Przewodnicząca Rady złożyła wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegającą na dodaniu 

do pkt II ppkt pn: „w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Kłodzkiego”. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiana porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Antosik, Marek Bidziński, Mariusz Bywalec, Mirosław Dziedzic, Janusz Ferenc, Paweł Gargol, 

Marcin Jaliński, Kazimierz Łaba, Wacław Łukasiewicz, Janusz Maślanka, Kamil Sawicki, Bożena 

Sołek-Muzyka, Magdalena Tomkiewicz, Zbigniew Wacławik, Stanisław Wasłowicz. 

Więcej zmian nie zgłaszano, w związku z tym przystąpiono do realizacji porządku obrad, który 

przedstawia się, co stanowi - załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 29 września 2021 roku. 

II. Podejmowanie uchwał: 

1. w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Ruda na rok 2021, 

2. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Ruda, 

3. w sprawie określenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 



 

nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej 

na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

4. w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Kłodzkiego. 

III. Pisemne interpelacje, zapytania. 

IV. Wolne wnioski i sprawy różne. 

V. Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady. 

VI. Zamknięcie obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Nowa Ruda. 

Ad.I.2 Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXVII sesji 

Gminy Nowa Ruda. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Nowa 

Ruda z dnia 29 września 2021 roku: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 29 września 2021 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Antosik, Marek Bidziński, Mariusz Bywalec, Mirosław Dziedzic, Janusz Ferenc, Paweł Gargol, 

Marcin Jaliński, Kazimierz Łaba, Wacław Łukasiewicz, Janusz Maślanka, Kamil Sawicki, Bożena 

Sołek-Muzyka, Magdalena Tomkiewicz, Zbigniew Wacławik, Stanisław Wasłowicz 

Ad.II.1 Urszula Brzóska Skarbnik Gminy Nowa Ruda poinformowała, że uchwała w sprawie zmian w 

budżecie dokonuje uporządkowania budżetu po analizie jego wykonania oraz w związku z 

przesunięciem harmonogramu realizacji zadań planowanych do finansowania w ramach emisji 

obligacji. Stąd też dokonuje się przebudowania budżetu zmniejszając planowany deficyt o 5 mln zł 

oraz dokonując zmian w ramach planowanych wydatków, które miały zostać pokryte dodatkowymi 

środkami. Szczegóły zawarto w uzasadnieniu do uchwały. Zmiany były omawiane na posiedzeniu 



 

komisji budżetu i finansów. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Kazimierz Łaba poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Ruda na rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Antosik, Marek Bidziński, Mariusz Bywalec, Mirosław Dziedzic, Janusz Ferenc, Paweł Gargol, 

Marcin Jaliński, Kazimierz Łaba, Wacław Łukasiewicz, Janusz Maślanka, Kamil Sawicki, Bożena 

Sołek-Muzyka, Magdalena Tomkiewicz, Zbigniew Wacławik, Stanisław Wasłowicz 

Ad.II.2 Skarbnik Gminy Nowa Ruda Urszula Brzóska poinformowała, że zmian w ramach WFP 

dokonuje się w związku z rezygnację w troku 2021 emisji obligacji komunalnych w wysokości 5 mln. 

zł. stąd też dokonuje się korekt w zakresie kwoty długu, planowanej spłaty zadłużenia i terminów 

zwiększenia zadłużenia. Ponadto dokonuje się korekty budżetu do aktualnych danych wynikających 

z budżetu, min. przesuwa się terminy realizacji zadań niewykonanych w roku 2021 na rok 2022. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Kazimierz Łaba poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Ruda.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Antosik, Marek Bidziński, Mariusz Bywalec, Mirosław Dziedzic, Janusz Ferenc, Paweł Gargol, 

Marcin Jaliński, Kazimierz Łaba, Wacław Łukasiewicz, Janusz Maślanka, Kamil Sawicki, Bożena 

Sołek-Muzyka, Magdalena Tomkiewicz, Zbigniew Wacławik, Stanisław Wasłowicz 

Ad.II.3 Skarbnik Gminy Nowa Ruda Urszula Brzóska poinformowała, że w przypadku 

nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej 

na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, rada gminy może uchwalić ryczałtową stawkę opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi nie wyższą niż 10% przeciętnego miesięcznego dochodu 

rozporządzanego na 1 osobę ogółem - za rok od nieruchomości, na której znajduje się domek 

letniskowy, lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Kazimierz Łaba poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, 

na której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Antosik, Marek Bidziński, Mariusz Bywalec, Mirosław Dziedzic, Janusz Ferenc, Paweł Gargol, 

Marcin Jaliński, Kazimierz Łaba, Wacław Łukasiewicz, Janusz Maślanka, Kamil Sawicki, Bożena 

Sołek-Muzyka, Magdalena Tomkiewicz, Zbigniew Wacławik, Stanisław Wasłowicz 

 

Ad.II.4 Skarbnik Gminy Nowa Ruda Urszula Brzóska poinformowała, że gminy powiatu kłodzkiego 

zgodziły się na wspólne finansowanie kosztów utworzenia nowej instancji systemu 

informatycznego w celu udostępnienia gminom z terenu powiatu kłodzkiego danych z rejestru 



 

publicznego prowadzonego przez Starostę Kłodzkiego – Ewidencja Gruntów i Budynków. W celu 

udzielenia pomocy niezbędne jest podjęcie przedmiotowej uchwały.  

Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska uzupełniła wypowiedź przedmówczyni omawiając 

tematykę utworzenia nowej instalacji systemu informatycznego. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Kazimierz Łaba poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Kłodzkiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Antosik, Marek Bidziński, Mariusz Bywalec, Mirosław Dziedzic, Janusz Ferenc, Paweł Gargol, 

Marcin Jaliński, Kazimierz Łaba, Wacław Łukasiewicz, Janusz Maślanka, Kamil Sawicki, Bożena 

Sołek-Muzyka, Magdalena Tomkiewicz, Zbigniew Wacławik, Stanisław Wasłowicz 

Ad.III Brak pisemnych interpelacji, zapytań. 

Ad.IV Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska przedstawiła promesę, Rządowego Funduszu 

Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych, jaką gmina otrzymała tj. 8 797 000 złotych. Wójt 

przedstawiła no co środki zostaną wykorzystane, a mianowicie: budowa przedszkola z oddziałami 

integracyjnymi w Bożkowie, budowę boiska i mostu w Czerwieńczycach oraz rozbudowa infrastruk-

tury drogowej- drobne drogi min. w Ludwikowicach Kłodzkich przejście na PKP oraz rozbudowa sy-

temu segregacji odpadów tj. sfinansowanie boksów, które zostaną ustawione przy budynkach ko-

munalnych na odpady w workach jak również drobną infrastrukturę sportowa tj. uzupełnienie ele-

mentów placów zabaw.  

Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska podziękowała przedstawicielom Powiatu Kłodz-

kiego za złożony wniosek na drogi gminne dotyczy drogi w Nowej Wsi – Czerwieńczyce  oraz w Boż-



 

kowie. W planach jest również zagospodarowanie wokół szkoły. Środki będą pochodziły tylko z bu-

dżetu gminy tj. wkład w wysokości 5 % natomiast cała pozostała kwota, to będą środki Rządowego 

Funduszu Polski Ład.    

Przewodnicząca Rady podziękowała za pozyskiwanie środków na rozwój gminy. 

Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska podziękowała radnym oraz parlamentarzystom. 

Ad.V Przewodnicząca Rady poinformowała o zbliżającej się zaszczytnej uroczystości rocznicy uzy-

skania niepodległości dla Polski. W związku z tym Przewodnicząca Rady zaprosiła zgromadzonych 

na „Przegląd pieśni patriotycznych” zaplanowany na dzień 13 listopada 2021 roku godz. 15:00 w 

Sali „Myśliwskiej” w Woliborzu. 

Ad.VI Wobec braku dalszych głosów w dyskusji i wyczerpaniu porządku obrad sesji, o godz. 12:45 

Przewodnicząca Rady podziękowała za obrady i zamknęła XXXVIII sesję Rady Gminy Nowa Ruda. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Iwona Stańczyk 

/Na oryginale podpisano - Przewodnicząca Rady 

Gminy Bożena Sołek Muzyka/ 


